
 

 
 

Március óta érhető el Felsőpáhok hivatalos 
honlapja a www.felsopahok.hu címen. Az ol-
dal szerkesztői ennek felhasználásával készítet-
ték el ezt az újságot, amit a Kedves Olvasó 
most a kezében tart. 
Sokan nem rendelkeznek internet hozzáférés-
sel, sokan pedig szívesebben olvassák a nyom-
tatott sajtót, mint az elektronikusat. Főleg ezért 
került elkészítésre ez a kis lap. A tartalom 
követi a honlap felépítését, azaz egy közösségi 
újság elkészítése volt a cél, természetesen 
kiegészítve az Önkormányzattól származó 
hivatalos információkkal.  Ennek megfelelően 
megtalálható benne mindaz, ami a helybeli 
lakosok számára érdekes illetve fontos lehet. 
A megjelenés gyakorisága még bizonytalan, 
terveink szerint legalább évszakonként egy 
számmal fogunk majd jelentkezni. 
 

Kellemes olvasgatást! 
 

Németh Sándor, polgármester
 

 

 

Nem sokan lehetnek Felsőpáhokon, akik 
nem hallottak még a Hévízzel tervezett 
körjegyzőség kérdéséről. Lesz-e ebből 
valami? Miért van rá egyáltalán szükség? 
Mit jelent valójában a körjegyzőség? Sok 
pletyka kering erről a faluban, így érde-
mes tisztázni ezeket a kérdéseket. 
 

A körjegyzőségek az önkormányzati hivata-
lok sajátos formái. A 2000-nél kevesebb la-
kosú, a megyén belül egymással határos köz-
ségek az igazgatási feladataik ellátására hoz-
hatják létre, de székhelye nagyobb város is 
lehet (jelenleg 66 város-község körjegyzőség 
működik országszerte). Egyfajta sajátos tár-
sulásként is felfogható, melyben a körjegy-
zőt a képviselő-testületek együttesen nevezik
ki. Fenntartásának költségeihez az érdekelt 
képviselő-testületek megállapodásuk arányá-
ban járulnak hozzá. >> 
 

>> Folytatás a 3. oldalon azonos címmel

 
 
 
 
 
 
 

 

Eső, napsütés, még több eső és még 
több napsütés. Ez a váltakozás és 
kiszámíthatatlanság jellemezte a július 
eleji napok időjárását. Így előzetesen 
csak reménykedhettünk abban, hogy a 
meteorológusoknak igazuk lesz, és a 
falunapon valóban nem fog esni az eső. 
Szerencsére így történt, tehát a rossz idő 
sem zavarhatta meg a 2009-es falunapi 
rendezvényeket (szemben a két héttel 
korábbi alsópáhoki falunappal, ahol 
rossz idő volt a 750 éves Páhok némileg 
kisajátított ünnepségén).  
 

A nap a szokásnak megfelelően szentmi-
sével kezdődött, amit Kovács János espe-
res-plébános celebrált. Prédikációjában ar-
ról beszélt, hogy a falunap célja az, hogy a 
község lakóinak apraja-nagyja még jobban 
egymásra találjon, békességben és szeretet-
ben éljen egymás mellett. Főleg ezekben a 
nehezebb időkben, amikor sok a kataszt-
rófa (betegség és viharok), gazdasági prob- 
lémák vannak. Fontos, hogy ilyenkor is  

 

megmaradjon az egymás iránti tisztelet, 
segítőkészség, tettrekészség, türelem. Di-
csérte a falu közbenjáróinak munkáját, és 
arra kérte őket, hogy továbbra is segítsenek 
mindenkit, főleg az öregeket, betegeket, 
magányosokat.  Kérte a Magyarok Nagy-
asszonyát, Máriát is, hogy Fia közbenjá-
rásával a község mind szellemileg, mind 
fizikailag gyarapodjon. 

Mise közben a pályán már gyülekeztek a 
focisták, akiket igencsak nagyméretű „kis-
pálya” várt. Papp László szervező a meg-
szokott két 20X40 méteres pálya helyett 
ezúttal egy darab 50 méter hosszú és majd-
nem ugyanilyen széles játékteret alakított 
ki. Volt is emiatt egy kis bosszankodás, de 
végülis az öt résztvevő csapat így is izgal-
mas meccseket vívott egymással. Minden 
együttes megmérkőzött az összes többivel, 
végül nagyon szoros küzdelemben a félig 
páhoki, félig debreceni Barbár FC végzett 
az élen. Mögöttük sorrendben a Keszthely 
Police, Alsópáhok Öregfiúk, Felsőpáhok 
SC és az Unikum (hévízi rendőrök) csapata 
végzett. A csapatok az okleveleket és a 
díjakat Németh Sándor polgármestertől és 
Papp Lászlótól vehették át.  

Miközben zajlottak a focimeccsek, 
szépen lassan a sportcentrum többi részén 
is gyülekeztek az érdeklődők. >> 

>> Folytatás a 2. oldalon azonos címmel
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Az idei falunapon másodszor került 
átadásra a helyi kitüntetés, amely ado-
mányozásának célja a település érdeké-
ben végzett többéves, kiemelkedő, ön-
zetlen munka elismerése. A kitüntetést 
tavaly Cseh Istvánné és Prótár János 
kapta, míg idén Pintér Gyula és Valent 
László. 
 

Pintér Gyula 1957-ben született Sárbo-
gárdon. 1982-től nyugdíjba vonulásáig 
(2007-ig) a Keszthelyi Rendőrkapitányság 
Hévízi Rendőrőrsén teljesített szolgálatot, 
mint körzeti megbízott. Rendőri munkáját 
számos elismeréssel ismerték el felettesei. 
Tevékenyen részt vett a falu közösségi 
életében, a települési programok szerve-
zésében. Segítette az önkormányzati fela-
datok megoldását. A falunapok megszer-
vezésében, biztosításában aktív szerepet 
vállalt. Közreműködött a helyi polgár-
őrség megszervezésében, szakmai tapasz-
talataival segítette a munkájukat. Elősegí-
tette a településen a közbiztonság, a pol-
gárok biztonságérzetének javítását. 

 
Valent László Mihály 1946-ban született 
Mezőhegyesen, de több évtizede él már 
településünkön. 1977-től tevékenyen rész-
vett a falu közösségi, kulturális és sport-
életének fellendítésében. 1993-ban felvál-
lalta a helyi sportélet újraindítását, amikor 
elvállalta a sportkör vezetését. Tevékeny-
sége ideje alatt helyi sportnapokat ren-
dezett, szponzorok segítségével gondos-
kodott az egyesület felszerelésének bizto-
sításáról, a tárgyi feltételek javításáról. 
Azt új sportcentrum kialakításában is elé-
vülhetetlen érdemeket szerzett. Közre-
működött az első falunapok megrendezé-
sében, községi rendezvények koordi-
nálásában. 

www.felsopahok.hu 
Felsőpáhok hivatalos honlapja 

    

     Hírek Információk 
     Képek Rendeletek 
     Fórum Testületi anyagok 
     Közélet Labdarúgás 
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A kicsiket a szokásos ugrálóvár és csúszda 
mellett ezúttal mászófal és pónilovaglás is 
várta (délután motorozási lehetőség is), 
mindegyiknek nagy sikere volt egész nap a 
gyerekek körében. Nem úgy viszont a déle-
lőtti ügyességi gyerekprogramoknak, ahol 
az új játékok ellenére sem volt nagy az 
érdeklődés. Nem tudom, hogy ez mennyire 
lehet kritika az idei szervezőknek, de 
mindenképp dicséret a korábbiak számára, 
mert most is megmutatkozott, hogy nehéz 
olyan vetélkedőt szervezni, amely leköti a 
gyerekeket. Ha ez a program nem is, de az 
ugyanezen szervezők által bemutatott előa-
dás annál nagyobb sikert aratott. Az inter-
aktív műsorban volt bőven zene, tánc, hu-
mor, a nézők pedig remekül szórakoztak. 

Ebédidőben a nagysátor elcsendesedett, 
a figyelem átterelődött egy másik sátorra, 
oda, ahol a Becsali Csárda szakácsai 
készítették a jobbnál jobb ételeket.  

 
A délutáni program még kevés néző előtt 

színvonalas társastánc-bemutatóval kezdő-
dött. Ezt a Csurgó zenekar interaktívnak 
mondott ifjúsági műsora követte, ami igen 
nagy melléfogásnak bizonyult, ugyanis 
gyerekek alig tartózkodtak a sátorban, így 
a produkcióból háromnegyed órás brum-
mogás, cincogás és hangszerbemutató lett 
néhány tucat felnőtt előtt, akikben érthető 
módon az interaktivitásra sem volt nagy 
hajlandóság. A zenekar később még egy-
szer visszatért, akkor már nagyobb közön-
ség előtt és komolyabbnak szánt népzenei 
műsorral. A zenészek szakmai tudásához 
nem is férhet kétség, azonban közel sem 
tudtak olyan hangulatot csinálni, mint egy 
évvel korábban a hasonló jellegű produk-
cióval fellépő Hétrét együttes.  

A Csurgó zenekar két fellépése között a 
Kinizsi Táncegyüttes lépett színpadra, a 
nézők pedig a magyar táncokból láthattak 
színvonalas bemutatót. Ezzel párhuzamo-
san a sportpálya túlsó felén az előzetes 

 
 
 
programból kimaradó, de délután két órára 
tervezett trial motoros bemutató a magyar 
bajnok késése miatt csúszva, de nagy érdek-
lődés mellett vette kezdetét. Nagy László 
érdekes pályát állított össze, ahol a motor-
osok bemutathatták tudásukat. A csúcspont 
a tizenegy vállalkozó szellemű fekvő néző 
fölötti átugratás volt. Valahol hiánypótló 
volt a motoros műsor, ugyanis a délutáni 
programból a fiatalabb korosztályok alapo-
san kimaradtak (talán az Irigy Hónaljmiri-
gyet leszámítva). 

Negyed hatkor – immáron igen nagy ér-
deklődés mellett – Aradszky László lépett 
színpadra. Tekintettel énekesi múltjára, az 
fellépéséről rosszat nem akarok írni, jót 
viszont nem igazán tudok. Aki szereti az 
unott tátogást, az biztos jól szórakozott.  

A nap egyik legszebb része ezúttal is a 
helyi kitüntetések átadása volt, amit ebben 
az évben Pintér Gyula nyugalmazott körze-
ti megbízott és Valent László vehettek át. A 
díjazottakat Németh Sándor polgármester 
köszöntötte (a kitüntetettekről bővebben az 
1. oldalon található írásunkban olvashat).  

Az ünnepélyes percek után a főszerep 
ismét a szórakozásé volt, hiszen Kovács 
Kati műsora következett. Ahogy Horváth 
Imre felvezette, valóban egy kivételes 
hangú énekesnőről van szó, aki ebből a 
hangból élő műsorában ízelítőt is adott. 
Ráadásul a művésznő azt is megmutatta, 
hogy hogyan lehet hangulatot csinálni és 
szimpatikusan, kedvesen viselkedni (szer-
vezőkkel és nézőkkel egyaránt), így lett a 
műsora hakniból igazi előadás.  

Az Irigy Hónaljmirigy már évek óta visz-
szatérő vendégnek számít, egy éves kimara-
dás után ismét Felsőpáhokra érkeztek. Sok 
újat szerintem már nem tudnak mutatni, de 
mivel tavaly nem jártak itt, így legalább né-
hány poénjuk most újként hatott. Valahogy 
viszont nekik megvan a tehetségük, hogy 
akárhányszor visszatérve is képesek sikert 
aratni (szemben néhány korábban meghí-
vott kevésbé sikeres humorosnak szánt mű-
sorszám előadójával). Ezúttal is az ő műso-
ruk alatt volt a legnagyobb a tömeg, így a 
választást nehéz lenne kritikával illetni.  

 
Bangó Margit is visszatérő vendég már, 

ennek miértjére a választ csak sejteni tu-
dom, hiszen a cigányzenét sokan szeretik, 
ráadásul a német vendégek is kíváncsiak 
rá. Azt is tudjuk róla, hogy szerinte 
Magyarország államformája népköztársa-
ság, bár fejékéből ítélve akár királyság is 

lehetne, ahol ő a királynő. Más zenei stílust 
képvisel, de hasonló elismertségnek ör-
vend, mint Kovács Kati, ezzel szemben 
nehéz lenne összehasonlítani a két műsor 
hangulatát. Na persze biztos vannak azért, 
akiket meghat az, hogy az énekesnő 
kicsattan az örömtől, ha Páhokra hívják őt 
fellépni. Ráadásul Bangó Margit ezúttal 
magával hozta lányát is, aki rendkívül jól 
érezte magát FELSŐPÁHOLYBAN.  

A nap fénypontja ezúttal is a húsz perces 
tűzijáték volt, ami azonban furcsa módon 
fél órával korábban kezdődött. Kár, hogy 
fél tízkor még nem volt teljesen sötét… A 
tűzijáték a kezdeti nehézségek után szépre 
sikeredett, a végén még a szokásosnál is 
nagyobb rakéták robbantak a magasban.  

 
A falunapot ezúttal is a hajnalig tartó bál 

zárta, ahol alaposan kitáncolhatta magát 
az, akinek a tartalmas egész napos program 
után még maradt némi ereje.  

A szervezők idén is kitettek magukért, a 
kisebb-nagyobb hibák ellenére is köszönet 
illeti őket, csakúgy mint a rendezvény 
biztosításában résztvevő polgárőröket. 
Nem ez volt minden idők legjobb felső-
páhoki falunapja, de ezúttal is biztosan jól 
érezte magát az, aki kilátogatott a délelőtti, 
délutáni illetve esti rendezvényekre.  
 

Varga Ádám 
 

 

A Dózsa utca a ’70-es évek elején és 2008-
ban. Köszönet a képért a Hegyi családnak! 

 

További régi képek találhatók a település-
ről a www.felsopahok.hu honlapon, ahova 
szeretettel várjuk az Önök archív felvé-
teleit is! 
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A körjegyző ellátja a képviselő-testületek, a 
bizottságok és a települési képviselők műkö-
désével kapcsolatos igazgatási feladatokat, a 
polgármesterek hatáskörébe tartozó állami-
gazgatási döntések előkészítését és végrehaj-
tását. Évente beszámol minden képviselő-tes-
tületnek a körjegyzőség munkájáról. Hetente 
legalább egy nap köteles minden községben 
ügyfélfogadást tartani (vagy ő, vagy megbí-
zottja). A körjegyzőség működésének ellen-
őrzését, a feladatok egyeztetését az érdekelt 
községek polgármesterei együttesen végzik. 
Látható tehát, hogy szó sincs arról, hogy 
egyik település csatlakozna a másikhoz, se 
arról, hogy megszűnne az önkormányzat 
(polgármester, képviselő-testület is megma-
rad). Nem kell emiatt máshova járni iskolába 
vagy orvoshoz. Ez egy adminisztratív társu-
lás, amely a hivatal működését ésszerűsítheti. 
Felsőpáhok is egy ilyen tervezettel kereste 
meg Hévízt idén tavasszal. A cél az lett vol- 
na, hogy a jelenlegi hivatali állományt (2 fő) 
 

 
 
 

Június 7-én tartották az európai parlamenti 
választásokat. Nézzük, mit mondanak a 
számok a választásról! Íme néhány adat  a 
felsőpáhoki és országos eredményekről. 
 

A 479 szavazásra jogosult felsőpáhokiból 
181 ment el voksolni, közülük 178 adott le 
érvényes szavazatot. Ez 37,79%-os részvétel, 
így valamivel aktívabbak voltunk a megyei, 
illetve országos átlagnál (34,94 és 36,29%). 
Érdekes, hogy a szavazatok megoszlása 
nagyban eltér az országos, de még a megyei 
eredményektől is. Országosan a Fidesz-
KDNP közös lista 56,37%-os eredménnyel 
nyert. Zala megyében ez az arány már 
63,13%, míg Felsőpáhokon még kiugróbb, 
82,58%-os, ami 147 szavazatot jelent. Or-
szágosan és Zala megyében is az MSZP lett a 
második (17,38%-os illetve 14,63%), míg a 
Jobbik a harmadik (14,77 illetve 12,94 %). 
Ezzel szemben azonban Felsőpáhokon holt-
versenyben a második helyen végeztek, 12-
12 szavazatot kaptak, ami jócskán az orszá-
gos átlag alatti 6,74%-os eredményre volt 
elég. Említést kell még tenni az MDF-ről, 
amely országosan ugyancsak átlépte a beju-
táshoz szükséges 5 százalékos küszöböt 
(5,3%), Felsőpáhokon viszont az SZDSZ-
szel (országosan 2,16%) holtversenyben 
mindössze 3 szavazatot kapott, ami 1,69 %-os 
eredményt jelent. Az említetteken kívül tele-
pülésünkön a Munkáspárt kapott még 1 szava-
zatot, míg a Lehet Más a Politika és az MCF 
Roma Összefogás szavazat nélkül maradt. 
Hazánk az Európai Parlamentbe 22 képvise-
lőt küldhet, melyből 14 helyet a Fidesz-
KDNP, 4 helyet az MSZP, 3 helyet a Jobbik, 
1 helyet pedig az MDF nyert el. 

Varga Ádám 

 
 
 
 

helyben megtartva, közös jegyzővel a fent le-
írt körjegyzőséghez hasonló társulást hozza-
nak létre. Felsőpáhoknak jelenleg nincs főál-
lású jegyzője, és a heti 40 óra helyett bőven 
elég is lenne, ha heti 12 órában látnák el a 
jegyzői feladatokat. De ennek ésszerű mű-
ködtetésére egyedül sajnos nincs se mód, se 
pénz, viszont Hévízzel közösen lenne rá lehe-
tőség, méghozzá úgy, hogy helyben dolgozna 
továbbra is a meglévő két köztisztviselő, míg 
a jegyzői feladatokat Hévízről (illetve hetente 
egyszer Felsőpáhokon) a jegyző illetve meg-
bízottja látná el, amit természetesen továbbra 
is Felsőpáhok finanszírozna. 
Hévíz először nyitottnak is mutatkozott a 
megállapodásra, de végül egy érthetetlen ja-
vaslattal állt elő. Ők úgy gondolták, hogy eh-
hez egy külön embert kéne felvenni, ez vi-
szont teljesen értehetetlen, semmivel sem len-
nénk vele előrébb. A hévízi tervezet nem sok 
szakmaiságot és ésszerűséget tartalmaz, ráa- 
dásul az anyagi hozzájárulás módja és mérté- 

 
 
 
 

 
 
ke is hátrányos Felsőpáhok számára. Tárgya-
lások helyett Hévíz mindent egyoldalúan ter-
vezett meg, ez viszont Felsőpáhok számára 
elfogadhatatlan, Németh Sándor polgármes-
ter álláspontja szerint: „Mi nem alamizsnát 
kértünk. Mi egy korrekt együttműködést sze-
rettünk volna elérni.”  
Természetesen a téma még nincs lesöpörve 
az asztalról, de csak olyan megállapodás kép-
zelhető el a jövőben, amellyel sem a felsőpá-
hoki lakosok, sem az önkormányzat nem 
szenved semmiféle hátrányt. Azért is lenne 
különösen fontos az együttműködés, mert a 
nagypolitika egyre inkább a kistelepülések el-
lehetetlenítésére tör. Most még önként léphe-
tünk, de hamarosan lehet, hogy már hatalmi 
kényszerrel kell cselekednünk… 
 

Varga Ádám 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Kerek évfordulót ünnepel idén Alsó- és 
Felsőpáhok. 750 éve említették először 
írásos források Páhok földjét. 
 

750 év bizony nagy idő. Márpedig ilyen mesz-
szire kell visszatekintenünk, ha Páhok 
történetét kutatjuk. Persze ezen a területen már 
jóval régebb óta élnek emberek (elég csak az 
épülő elkerülő út körüli ásatások eredményeire 
gondolnunk), de ahogy Szántó Imre és Szántó 
Endre Alsópáhok és Felsőpáhok története 
című könyvéből megtudhatjuk, először IV. 
Béla uralkodása idején, a tatárjárás után, 1259-
ben említik írásos források Páhok földjét. 
Ahogy a szerzők írják: Községeinkre akkor 
világít rá az első okleveles adat 1259-ből, ami-
kor István királyfi a Zala megyei Paah nevű 
földet (terra Paah) Csapó fiának, Andrásnak 
adományozta. Eddig ugyanis Paah földje Zala- 
várhoz tartozó várföld volt, ahol olyan várszol- 

 

gák laktak, akiknek mestersége a tímárság, 
cserzővargaság volt. Ehhez a mesterséghez 
tartozik a bőrnek vízben való kallózása, vá-
nyolása. Ez a bőr ütögetésével, verdesésével 
történik, tehát olyanféle művelet, amelyet jog-
gal nevezhetünk el a páhol, elpáhol igével. 
Paizs Dezső megállapítása szerint innen szár-
mazik a Páh helynév. A páh szó aztán gyűjtő-
névként egy olyan terület nevévé lett, amelyen 
a tímármesterséget folytató lakosok egyetem-
legesen a Hévíz meleg vizében ványolt bőrök 
szolgáltatására voltak kötelezve. 
Szántóék kutatásaiból tudhatjuk azt is, hogy 
településünket a történelem során sokfélekép-
pen nevezik az oklevelek: Felpah illetve 
Németpah (1369), Németh-Pah (1548), 
Nemetpach (1553), Németh-Pah (1622), 
Németh Páhok (1641), Németh Fölső Páhok
(1677), Fölső-Pahuk (1700), Fölső Páhok
(1746), Fölső-Páhok (1778). A mai írásmód 
1907 óta van hivatalosan is használatban. 

 

 

A polgárőrség célja Felsőpáhok közbizton-
ságának javítása, a lakosság elégséges biz-
tonságérzetének megteremtése.  
 

Rendszeres jelenlétünkkel igyekszünk a 
bűncselekmények elkövetését megelőzni, il-
letve tettenéréskor –amennyiben mód van rá– 
a rendőrség megérkezéséig az elkövetőt fel-
tartóztatni. Emellett részt vállalunk a telepü-
lési rendezvények biztosításában is. Felszere-
lésünk az egységes polgárőr ing és egy sárga 
mellény, valamint rendelkezésünkre áll egy 
Opel Astra személygépkocsi is. 
2002. március 2-án alakult meg a polgárőrség 
27 fő részvételével. A 2007. szeptember 19-i 
újjáalakulás óta 15 fővel működünk, de emel-
lett kapunk némi segítséget kívülállóktól is. A 

 
szolgálatok 2-2 fővel vannak szervezve, főleg 
az éjszakára és a hajnalra fókuszálva, ugyanis 
ilyenkor fordul elő az ún. átutazó bűnözés. A 
működés péntek és szombat este állandó, de 
2-3 ember munkanapon napközben is aktívan 
részt vesz a feladatok ellátásában. A polgár-
őrségre a nap 24 órájában szükség lehet, ezért 
az elnököt folyamatosan lehet hívni, bármi-
kor lehet bejelentést tenni. 
A polgárőrség működését az Önkormányzat 
200 ezer forinttal támogatja, a tagság pedig 
havi 500 forintos tagdíjat szavazott meg fe-
jenként. Emellett van egy főtámogatónk is, 
aki szükség esetén azonnal a rendelkezésünk-
re tud állni. 

Hegyi Árpád, elnök
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A címben szereplő „vívni” kifejezés 
ezúttal szó szerint értendő, Tombor 
Szabolcs ugyanis vívásban jeleskedik. 
Korosztályában az országos ranglista 
hatodik helyén végzett, legutóbb ráadá-
sul csapatával az országos bajnokságot is 
megnyerte, míg egyéniben második lett. 
 

- Hányan vettek részt az országos bajnok-
ságon, és milyen volt a lebonyolítás? 
- Egyéniben 99 résztvevő volt, míg csapat-
ban 18. Utóbbiban egyenes kieséses rend-
szerben vívtunk, előbbiben pedig először 
csoportokban, ahonnan a legjobbak jutottak 
tovább az egyenes kieséses szakaszra. 
 

- Mikor kezdtél el a vívással foglalkozni? 
- Az egész tavaly februárban kezdődött, 
ugyanis a magyar és a román olimpiai csa-
pat az alsópáhoki tornateremben edzőtábo-
rozott, és ott kellet a pást építésben segéd-
keznünk. Tulajdonképpen ekkor kezdett el 
érdekelni ez a sportág. A tornacsarnokban 
ugyanis lehetőség nyílt kipróbálni a vívást, 
majd egy felmérő torna keretében kiválóan 
szerepeltem, és ennek köszönhetően meg-
hívtak a soron következő Olimpici-tornára.  
 

- Milyen fegyvernemben és hol vívsz? 
- Párbajtőrben vívok. A csapat neve 
Balaton Isover Vívóklub, jelképe pedig 
egy kentaur. 
 

- Ki az edződ? 
- Keszler Dávidnak hívják. Nagyon sokat 
tanultam tőle, sokat köszönhetek neki, 
ahogy a szüleimnek is.  
 

- Melyik korosztályban szerepelsz? 
- Az idei évben még 
a gyerek korosztály-
ban versenyeztem, ez 
a besorolás az 1996-
1999 évben születet-
tekre vonatkozik. A 
jövő évben viszont 
már az újonc kategó-
riában fogok vívni. 
 

- Mennyi időt töltesz edzéssel? 
- Heti négy órát. Versenyek előtt pedig 
szombaton vagy vasárnap Tapolcára kell 
menni a felkészülés miatt. 
 

- Idén hány versenyed volt? 
- Idén kilenc versenyen vettem részt szerte 
az országban. 
 

- Vannak ranglistás helyezések is? 
- Igen, minden egyes versenyen pontokat 
kapunk, amelyet a szezon végéig összegez-
nek. Klubtársam, a tapolcai Siklósi 
Gergely végzet az országos ranglista élén, 
én pedig hatodik lettem. 
 

Lázár János 

 
 
 

Közgyűlést tartott a Felsőpáhok SC, ahol 
új vezetőséget választottak. Sok változás 
várható a következő idényre. Ezekben a 
hetekben zajlik a sportpálya és az öltözők 
felújítása is.  
 

Nem állt meg az élet a nyári szünet alatt 
sem a focicsapat körül. A gárda készül az új 
idényre, közben még május 15-én közgyű-
lés volt a felsőpáhoki kultúrházban, ahol az 
eddigi elnök, Hegyi József lemondott. A 
jelenlévők ezt elfogadták és Erdélyi Zoltán 
személyében találták meg az utódját.  
 

A klub új vezetősége: 
Elnök: Erdélyi Zoltán 
Edző: Iberhart Sándor  
Technikai vezető: Németh Balázs  
Gazdasági vezető: Acél Ferencné 
Számláló bizottság elnöke: Bognár Tivadar 
Ellenőrző bizottság tagjai: Kőhegyi László, 
Pintér Gyula 
 

Az új elnök nagy tervekkel vette át a csapat 
irányítását, amiből több változás el is kezdő-
dött. Ugyan távoztak az ukrajnai légiósok és 
néhány további játékos is, de pótlásukra 11 
új ember érkezik. A csapat a következő 
idénytől narancs-fekete színű mezben fog 
pompázni, az új szerelések beszerzése folya-
matban van, amihez új klubcímer is készült. 
A régi mezekhez hiányzó sportszárak vásár-
lását tervezi a klub. Az együttes a megyei 
harmadosztályban fog szerepelni, ugyanis a 
megyei labdarúgó szövetség összevonta a 
III. és IV. osztályú bajnokságokat. 
A csapat néhány tagjának részvételével el-
kezdődött a labdarúgópálya és környezete 
rendbetétele, illetve felújítása is. A focipálya 
talajára műtrágya lett elszórva, amelytől a fű 
 

 
 
 
 

A keszthelyi kyokushin karate klub 
oktatást tart Felsőpáhokon, hetente két 
alkalommal, Pintér András vezetésével, 
aki hét éves kor felett fiúkat és lányokat 
egyaránt szeretettel vár az edzésekre.  

 

A kyokushin karate 
lényege a közelharc, 
az önvédelem és a 
versenyzés alapjai-
nak elsajátítása. A 
felsőpáhoki edzések 
központi eleme az, 

hogy a fiatalok hasznos és ingyenes időtöl-
tésként önfegyelemre és erőnlétre tegyenek 
szert, testileg és lelkileg is fejlődjenek. A 
későbbiekben természetesen a sok edzés és 
a harcművészet elsajátítása során a tanulók 
különböző versenyeken is indulhatnak. 
A hétfőn és pénteken 18:30-kor kezdődő 
foglalkozásokra Pintér András 3. kyu min-
den érdeklődőt szeretettel vár.  

 
 
 

állapota sokat javult. Egy talajhenger is 
beszerzésre került, melynek használatával 
előreláthatólag a talaj egyenletessége javul 
majd. A kapuk mögötti labdafogó háló egy 
része kiszakadt, szétcsúszott. Ezek javítá-
sára már régóta nagy szükség volt, néhány 
helyen cseréjére is sor került. Tervben van 
rúgófal, felhajtható hálótartó, a pályát a nyu-
gati oldalról elhatároló korlát elkészítése is. 
Ezen kívül az öltözők külső felújítása már 
megtörtént, de belső kifestésre, csinosítására 
is sor kerül majd a következő hetekben. 
 

Az alábbiakban a Felsőpáhok SC 2009-
2010-es szezon őszi idényében hazai pályán 
megrendezésre kerülő tétmérkőzéseinek 
listája olvasható. A meccsekre mindenkit 
szeretettel várunk! 

 
2009. VIII. 9.  18:00 Alsópáhok (MK) 
2009. VIII. 16.  17:30 Keszthely 
2009. VIII. 30.  17:00  Kehidakustány 
2009. IX. 13.  16:00   Vindornyaszőlős 
2009. IX. 27.  15:30 Nemesbük 
2009. IX. 11.  15:00 Cserszegtomaj 
2009. X. 23. 14:30 Zalaszántó 
2009. X. 31.  14:30  Zalakoppány 
2009. X. 08.  13:30 Zalaszentlászló 
 

A csapat mérkőzéseiről részletes beszá-
molók, statisztikák, rengeteg kép található a 
www.felsopahok.hu honlapon. 
 

Németh Balázs - Varga Ádám 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

A www.felsopahok.hu és a Felsőpáhok 
Info pályázatot hirdet a következő jeligé-
vel: „AZ ÉN PÁHOKOM”. 
 

A pályázatra várjuk 18 évnél fiatalabb lá-
nyok és fiúk munkáit, legyen szó akár vers-
ről, fogalmazásról, rajzról, festményről vagy 
kézimunkáról. Műfaji megkötés nincs, min-
denféle méretű, terjedelmű, bármilyen esz-
közzel készített munkát várunk, a lényeg, 
hogy a mű Felsőpáhokkal legyen kapcsola-
tos, a faluhoz fűződő érzelmeket fejezze ki. 
A pályázat célja, hogy a fiatalok Páhokhoz 
való kötődését erősítsük, illetve felkeltsük. 
Kérjük, hogy az elkészült munkákat név és 
életkor megjelölésével 2009. szeptember 15-
ig juttassák el hozzánk munkaidőben szemé-
lyesen a Polgármesteri Hivatalba vagy digitáli-
san a felsopahok@indamail.hu e-mail címre.  
Korosztályonként és műfajonként a legjobb 
munkák készítői Felsőpáhokkal kapcsolatos 
nyereményekben részesülnek, és a műveket a 
www.felsopahok.hu oldalon is megjelentetjük. 


